
HET NIEUWSBLAD WEEKEND ZATERDAG 8 FEBRUARI 2014 39HET NIEUWS UIT UW STREEK

KEMPEN
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ARENDONK/RAVELS

Nieuwe
boompjes
redden fietspad
ArendonkRavels

Er komt dan toch een veilig
fietspad van Arendonk naar
Ravels. De overheid moet
alleen beloven dat ze nieu
we boompjes aanplant langs
de weg.

Tot grote ontsteltenis van
de buurtbewoners werd vo
rige maand de bouwvergun
ning voor de aanleg van een
vrijliggend fietspad langs de
N118 ArendonkRavels ge
weigerd, onder meer omdat
de bomen langs de weg een
‘bijzondere landschappelij
ke waarde’ zouden hebben.
Het agentschap Onroerend
Erfgoed voerde aan dat de
N118 een typische dreefvor
mige verbindingsweg tussen
twee Kempense dorpen is,
die geschaad zou worden
door de aanleg van een fiets
pad. Een ander agentschap
tekende dan weer bezwaar
aan omdat er binnen de be
bouwde kom behalve een
fietspad ook een voetpad
zou moeten komen.

Het gemeentebestuur heeft
intussen contact gehad met
beide diensten. En er is zo
waar al meteen een oplos
sing uit de bus gekomen.
‘We gaan onze plannen
lichtjes aanpassen, met de
nodige voetpaden erbij’, zegt
burgemeester Walter Luy
ten (CD&V) van Ravels.
‘Met de dienst Erfgoed heb
ben we afgesproken dat de
dreefbomen vervangen zul
len worden door nieuwe.’

Luyten maakt zich sterk
dat de nieuwe bouwvergun
ning volgende maand al
naar Stedenbouw kan ver
trekken. ‘Zo kunnen de wer
ken zeker begin volgend jaar
starten. De vertraging zal zo
beperkt blijven tot hoog
stens drie maanden’, gelooft
de burgemeester. (ema)

Enkele enthousiastelingen
richtten in mei 2013 De Koep
op, een burgerbeweging met als
bedoeling het leven in en rond
Turnhout eerlijker, goedkoper,
duurzamer en aangenamer te
maken. De eerste actie was een
manifestatie tegen de verkoop
van jeugdhuis De Wollewei,
daarna volgde een poging om de
Turnhoutse watertoren aan te
kopen. In enkele volksvergade
ringen die daarop volgden, kon
den geïnteresseerden nieuwe
ideeën lanceren.

‘Hieruit kwam de wens om een

coöperatie voor hernieuwbare
energie op te richten’, zegt Jef
Van Eyck van De Koep. ‘We wil
len dat idee financieel en organi
satorisch ondersteunen. We
gaan aandeelhouders zoeken en
de oprichting van de coöperatie
van start tot finish begeleiden.’

Wout Baert, lid van De Koep, is
woordvoerder van een kleine
kern die al wekenlang vergadert
over het project: ‘De coöperatie
Campina Energie wil mensen
samenbrengen rond duurzame
energie. We willen zelf energie
opwekken, met eigen installaties

die draaien met hernieuwbare
energiebronnen. Door tezelfder
tijd ook de energiebehoefte van
onze leden te helpen verminde
ren, zetten we ons in voor een
klimaatneutrale regio en voor
verminderde afhankelijkheid
van fossiele brandstoffen.’

In andere regio's in Vlaanderen
zijn dergelijke coöperatieven al
opgericht en die zijn ook succes
vol. ‘Het verhaal lijkt misschien
utopisch, maar het is haalbaar.
In de Westhoek is de coöperatie
BeauVent gestart met de bouw
van twee windmolens en onder
tussen is al een vijfde in de
maak. Ze lanceren daarnaast
verschillende projecten. Zo la
ten ze bijvoorbeeld lokale land
bouwers op koolzaadolie rijden.
Ook wij willen een deel van de te
verwachten winsten gebruiken
om maatschappelijk verant
woord te ondernemen.’

‘Tot juni gaan we tijd investe

ren in het uitbouwen van een
draagvlak en bekijken welke
concrete projecten er zijn. In juli
en augustus willen we onze sta
tuten publiceren en een erken
ning krijgen als coöperatie. Te
gen september willen we echt

van start gaan. We hebben nu
nog niet gekozen voor welke
energiebron we willen gaan. Wel
staat vast dat mensen aandelen
kunnen kopen. We richten ons
naar de ganse Kempen’, beslui
ten Van Eyck en Baert. (wlt)

De Koep wil zelf energie opwekken

Koen Aerts (voorzitter De Koep), Jef Van Eyck (woordvoerder De
Koep) en Wout Baert van Campina Energie lanceerden hun project
aan watermolen De Brustele in Kasterlee. Foto: wlt
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Het verhaal lijkt
misschien utopisch,
maar het is haalbaar

TURNHOUT/KASTERLEE
De Turnhoutse burgerbe
weging De Koep lanceert
een nieuw project: Campi
na Energie. De bedoeling is
om tegen eind 2014 een
Kempense coöperatie voor
hernieuwbare energie op te
richten.

BAARLEHERTOG Vorig
jaar heeft het gemeentebe
stuur van BaarleNassau een
intentieverklaring onderte
kend voor een fusie met de
Nederlandse buurgemeenten
AlphenChaam en GilzeRij
en. BaarleHertog vreest dat
daardoor de samenwerking,
die de twee gemeenten nodig
hebben om de enclave opti
maal te besturen, in het ge
drang komt.

Ook Keerpunt ’98 heeft be
denkingen bij de fusie. ‘Baar
le vormt één gemeenschap,

dus dit is ook voor de inwo
ners van BaarleHertog be
langrijk’, zegt lijsttrekker Jan
Van Tilburg van Keerpunt
’98. ‘Via een brief die we aan
alle inwoners van Hertog
gaan bezorgen, roepen we
hen op om hun vrienden, bu

ren en familieleden in Nassau
te overtuigen dat beide Baar
les een aparte status moeten
behouden. Ook kunnen ze een
affiche voor hun raam han
gen. Het is nu of nooit, want
bij de volgende gemeente
raadsverkiezingen over vier

jaar zal de fusie al gereali
seerd zijn. Wij zijn de enige
gevestigde partij met dit
standpunt over de ambtelijke
fusie, maar er is nog een
nieuwe partij die dezelfde
mening heeft.’

Keerpunt ’98 wil de samen
werking tussen Hertog en
Nassau juist uitbreiden om
wille van de bijzondere encla
vesituatie. De twee gemeen
ten zouden een gezamenlijke
organisatie moeten oprichten
voor gemeentelijke taken die
de hele gemeenschap aan
gaan. ‘Het huidige Gemeen
schappelijk Orgaan Baarle
moet worden omgevormd
naar een Grensoverschrij
dend Openbaar Lichaam met
een rechtspersoonlijkheid en
eigen begroting. Zo kan men
een beleid voeren voor alle
terreinen die voor Baarle en
de deelgemeenten als geheel
belangrijk zijn’, zegt Jan Van
Tilburg.

Alle middelen

Schepenen Frans De Bont
(Forum+) en Ann Brosens
(CDK) namen op de grens –
die door het gemeentehuis
loopt – de brief in ontvangst.
‘Het is heel uitzonderlijk dat
een Nederlandse partij in
België campagne komt voe
ren’, zegt Frans De Bont. ‘Alle
middelen zijn goed om de
ambtelijke fusie tegen te
gaan. Vorig jaar is gouver
neur Berx hier geweest om de
situatie te bekijken, maar
Hertog en Nassau moeten
zelf samen zeggen wat er best
kan gebeuren om optimaal te
besturen.’

In het gemeentehuis
van BaarleHertog
heeft de Nederlandse
politieke partij Keer
punt ’98 vrijdag de
campagne voor de
Nederlandse gemeen
teraadsverkiezingen
in maart gestart. De
partij wil Nassau zelf
standig houden voor
de beste samenwer
king met Hertog.

RONNY VAN DEN ACKERVEKEN

Keerpunt ’98 vindt dat samenwerking
tussen beide Baarles nodig blijft

Partij uit Nassau start
campagne in België

,, FRANS DE BONT
Schepen BaarleHertog

Het is heel
uitzonderlijk dat een
Nederlandse partij in
België campagne
komt voeren

Jan Van Tilburg overhandigt op de grens door het gemeentehuis
de brief aan Frans De Bont en Ann Brosens. Foto: ram


